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Poskytnutí informace 

 
Dne  15.7.2019 jsme obdrželi Vaši žádost o poskytnutí informace podle zák. č. 1091999 Sb., o 
svobodném přístupu k informacím, ve znění pozdějších předpisů, kterou žádáte o poskytnutí 
následujících informací, týkajících se projektu „Analýza ovzduší a měření hluku v Kroměříži“: 
 
 
1. Proč nejsou měřeny sloučeniny hliníku v rámci projektu? 
 
2. Bude množství sloučenin hliníku v ovzduší Kroměříže i dodatečně v rámci projektu ve všech 
zachycených vzorcích zjištěno a změřeno? 
 
3. Do kdy bude měření podle projektu trvat? 
 
 
K předmětné žádosti o informace Vám na základě sdělení odboru životního prostředí 
Městského úřadu Kroměříž sdělujeme: 
 

Ad 1) Sloučeniny hliníku nejsou měřeny, jelikož hliník ani jeho sloučeniny nemají stanoveny 

emisní limity, nelze tedy porovnat s žádnými hodnotami. 

 

Ad 2) V současné době probíhá projekt „Analýza kvality ovzduší a měření hluku v Kroměříži“ a 

nemáme možnost dodatečně zasahovat do průběhu měření a poskytovat informace o třetím 

subjektu (SZÚ Ostrava), který celou akci provádí.  

 

Ad 3) Měření ve městě Kroměříži bude trvat cca do konce prosince roku 2019, pak bude 

probíhat vyhodnocení.  
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JUDr. Irena Gráfová 
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